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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor áll helyre az Ozempic szemaglutid hatóanyagú 
előretöltött injekciós toll folyamatos és biztonságos gyógyszerellátása az országban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Azért  fordulok  Önhöz  a  kérdésemmel,  mivel  a  Nemzeti  Egészségbiztosítási  Alapkezelőnek
(NEAK), mint költségvetési szervnek az irányítását és felügyeletét a Belügyminisztérium látja el.

 

Kérem,  szíveskedjen  tájékoztatni  arról,  hogy  az  Ozempic  szemaglutid  hatóanyagú  előretöltött
injekciós toll miért vált országosan hiánycikké az utóbbi hónapokban. A gyógyszertárakban a II.
típusú cukorbetegségben szenvedőknek több hetet vagy akár hónapot is várniuk kell a gyógyszerre.

 

Mi az oka a gyógyszerhiánynak, hogyan és mikortól áll helyre a korábbi folyamatos és biztonságos
gyógyszerellátás az országban, mikortól lehet ismét fennakadások nélkül és több patika felkeresése
nélkül hozzájutni az Ozempic 0,25 mg; 0,50 mg illetve az 1,0 mg injekciós tollakhoz?

 

Az Ozempic a túl magas vércukorszint esetén segít a szervezetnek a vércukorszint csökkentésében,
valamint segíthet a szívbetegség megelőzésében is. Ebből adódóan a II. típusú cukorbetegségben
szenvedők számára egy igen fontos gyógyszer.

 

Várom mielőbbi válaszát!


